
 
 

Referat af formøde og eftermøde i bestyrelsen i forbindelse med årsmødet 

2022 
 

Deltagere 

Formand Anni Juhl Jørgensen 

Peter Madsen, Holstebro Kommunekoordinator  

Anni Oppelstrup Blohm, Skive Kommunekoordinator 

Jan Bendix, Struer Kommunekoordinator 

Elise Baastrup Stilling, Viborg Kommunekoordinator, referent  

  

 

Før årsmødet 

De sidste aftaler om årsmødet blev truffet. Desværre var der et begrænset fremmøde både fra bestyrelsen 

og fra medlemsorganisationerne. 

Bestyrelsen talte om svaret fra Friluftsrådet om Jans indlæg om Planlovens betydning for småøer. Jan var 

ikke tilfreds med svaret. Bestyrelsen har ikke modtaget svar på sin henvendelse til Friluftsrådets formand 

om behandlingen af fredningssager. 

Indhold og form for bestyrelsesarbejdet blev også vendt og Jans tidligere fremsatte ønske om, at emnet 

bliver gjort til genstand for temabehandling på førstkommende bestyrelsesmøde blev gentaget. 

 

Efter årsmødet 

Næste møde blev aftalt til 18. maj 2022 på Venø. Vi mødes ved færgeafgangen kl. 16.40 på Kleppen. Vi 

holder mødet på Nørskov, Nørskovvej 15. 

På dagsordenen denne gang eller næste gang vil være møde med Kim Løwe om arbejdsproces i bestyrelsen. 

 

Elise 

  

  

 

  


